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Lääne-Harju Vallavolikogu 

SOTSIAALKOMISJONI 

KOOSOLEKU 

 

 

P R O T O K O L L 

 

Paldiski                                19.01.2021 nr 1 

 

Algus kell 17.00,  lõpp kell 17.30 

 

Sotsiaalkomisjoni koosolekust võttis osa 7 komisjoni liiget: Olga Kugal, Svetlana Kivistik, Eda 

Arusoo, Anu Leeduks, Janika Molejus, Viktoria Visbek, Ants Kiviselg. 

  

Puudusid: Maret Vetemaa ja Elena Villmann 

Kutsutud: vallavanem Jaanus Saat ja vallasekretär Anti Pärtel 

 

Koosoleku juhataja ja protokollija: Olga Kugal 

 

OTSUSTATI:  poolthäälte enamusega (poolt 7 komisjoni liiget) kinnitada alljärgnev päevakord:  

 

1. Lääne-Harju valla 2021. aasta 1. lisaeelarve, I lugemine 

Ettekandja: vallavanem Jaanus Saat 

2. Lääne-Harju valla tunnustamise kord, III lugemine ja kehtestamine 

Ettekandja: vallavanem Jaanus Saat 

3. Korterelamute õuealade haljastuse ja hoovide korrastamise toetuse maksmise tingimused ja 

kord, III lugemine ja kehtestamine 

Ettekandja: vallavanem Jaanus Saat 

 

Päevakorrapunkt 1 

Lääne-Harju valla 2021. aasta I eelarve, I lugemine 

 

Kuulati vallavanem Jaanus Saadi ettekannet.  

Lääne-Harju valla 1. lisaeelarve koostamine on tingitud sellest, et Kloogaranna rannaala 

arendamise hanke tulemusena selgus tegelik ehitusmaksumus 284 331,50 eurot, millele lisandub 

käibemaks, investeeringu kogumaksumus on 341 198 eurot. Lääne-Harju valla 2021. a eelarves 

on koos toetusega nimetatud arenduse jaoks eraldatud 188 120 eurot. Puudu jääva summa 

153 078 euro katmiseks tegi vallavalitsus alljärgnevad ettepanekud: 

- Kloogaranna rannaala väljaarendamise reale lisatakse 153 078 eurot ja kokku kulub 

investeeringuks 341 198 eurot. 

- Veetrasside väljaarendamiseks Paldiski suvilapiirkonnas vähendatakse vahendeid 153 078 euro 

võrra Kloogaranna rannaala väljaarendamise kasuks, seega jääb Paldiski suvilapiirkonnas 

veetrasside väljaarendamiseks vahendeid 166 922 eurot. Selle puudujääva osa võtab enda kanda 

vee-ettevõte. Algul küll kaetakse kulud üldeelarvest, kuid hiljem kaetakse tehtud kulutused 

omanike poolt tasutud veesüsteemiga liitmise osalustasudega. 
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Küsimused ja vastused 

 

Olga Kugal – Miks valla eelarvesse Paldiski suvilapiirkonna veetrasside arendamiseks üldse raha 

planeeriti? Kõik sellega seotud kulutused peaks kandma vee-ettevõtja. Nüüd tekib imelik 

olukord, sest üks osa investeeringutest on planeeritud valla eelarvesse ja teine osa aga tasutakse 

Lahivesi OÜ vahenditest. Minu ettepanek oleks, et see projekt anda osaühingule Lahivesi.  

 

Jaanus Saat – Olen nõus, et Paldiski suvilapiirkonna veetrasside arendamine on Lahivesi OÜ 

tegevus. Teen vallavalitsusele ettepaneku Paldiski suvilapiirkonnas veetrasside väljaehitamise 

projekti üleandmise valla vee-ettevõttele. 

 

Toimus arutelu.  

 

OTSUSTATI:  

1.1 esitada määruse eelnõu „Lääne-Harju valla 2021. aasta 1. lisaeelarve“ koos 

parandusettepanekuga vallavolikogule I lugemisele (poolt 7 komisjoni liiget). 

 

Päevakorrapunkt 2 

Lääne-Harju valla tunnustamise kord, III lugemine ja kehtestamine 

 

Kuulati vallavanema Jaanus Saadi ettekannet.  

See on ainsus määrus, mida nii kaua on menetletud. See oli tingitud asjaolust, et laekus palju 

ettepanekuid. Volikogu ei hakanud neid kõiki teisel lugemisel ükshaaval läbihääletama ja suunas 

selle vallavalitsusse uue tervikteksti koostamiseks ning volikogule kolmandaks lugemiseks. 

Pärast teist lugemist hindas vallavalitsus veelkord ettepanekuid, sõnastas parandamist vajavad 

paragrahvid, lõiked ja punktid ümber. Kolmandaks lugemiseks saadetud eelnõusse tegi haridus, 

kultuuri- ja spordikomisjon veel ettepanekuid nende poolt varem tehtud ettepanekute 

korrigeerimiseks. Kui nad varem leidsid, et tunnustamiseks esitatud ettepanekuid peaks hindama 

haridus, kultuuri- ja spordikomisjoni. Seoses sellega, et vältida olukorda, kui volikogu ei 

moodusta pärast valimisi sama nimega komisjoni, siis otsustati komisjoni poolt, et muuta § 3 

lõike 4 ja § 4 lõike 3 sõnastust, nii et ettepanekud esitatud kandidaatide kohta vaatab läbi 

kultuuriga tegelev vallavolikogu komisjon. Samuti muutsime 2021. aastal tehtavate ettepanekute 

esitamise tähtaega ja sellel aastal tuleb ettepanekud esitada hiljemalt 10.veebruariks. Edaspidi 

jääb ettepanekute tegemise tähtajaks ikka 1.detsemeber. 

 

Toimus arutelu 

 

OTSUSTATI: 

2.1 esitada määruse eelnõu „Lääne-Harju valla tunnustamise kord“ vallavolikogule III 

lugemisele ja kehtestamisele (poolt 7 komisjoni liiget). 
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Päevakorrapunkt 3 

Korterelamute õuealade haljastuse ja hoovide korrastamise toetuse maksmise tingimused 

ja kord, III lugemine ja kehtestamine 

 

Kuulati vallavaema Jaanus Saadi ettekannet.  

Paljude ettepanekute laekumiste tõttu loetakse antud määruse eelnõud ka kolmandat korda.  

Täiendatud § 1 lõikes 3 toodud toetuste nimekirja. Täpsustatud on ka eraldatavate toetuste 

summasid ja tingimusi. Toetuse taotlemise aluseks peab taotluses olema ka korteriühistu 

üldkoosolekul vastuvõetud vastav otsus. Taotluse esitamise tähtajaks on määratud 1. mai. 

Toetuse väljamaksmiseks on antud kaks võimalust. Üks neist võimaldab toetuse üle kanda 

toetuse saajale ja teine tegevuste teostaja arvelduskontole. 

 

Toimus arutelu. 

 

OTSUSTATI: 

3.1 esitada määruse “Korterelamute õuealade haljastuse ja hoovide korrastamise toetuse 

maksmise tingimused ja kord“ eelnõu vallavolikogule III lugemisele ja kehtestamisele 

(poolt 7 komisjoni liiget). 

 

Komisjoni esimees Olga Kugal kuulutas koosoleku lõppenuks. 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Olga Kugal 

koosoleku juhataja   


